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Protokół  Nr XXVII/17 

z XXVII sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 28 czerwca 2017 r. w godzinach od 12.00 do 15.00 

w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 

Adn. 1 

 XXVII sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady – P.Elżbieta 

Kapczyńska. 

Na wstępie powitała radnych Rady Gminy Mieścisko, Wójta Gminy – P.Andrzeja 

Banaszyńskiego i pracowników administracji samorządowej, radnego powiatowego – 

P.Tadeusza  Synorackiego, sołtysów wsi i wszystkich zaproszonych gości. 

(Listy obecności sołtysów wsi i zaproszonych gości stanowią Załączniki Nr 1 i 2 do protokołu). 

 

Adn.2 

 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, ze na dzisiejszej sesji na 15 radnych obecnych 

jest 14, co stanowi quorum, wobec czego Rada jest prawomocna do prowadzenia obrad i 

podejmowania uchwał. 

Radna nieobecna usprawiedliwiona – P.Chelwing Kamila. 

(Lista obecności radnych Rady Gminy stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Adn. 3 

Przewodnicząca Rady odczytała Porządek obrad XXVII sesji Rady Gminy, jaki radni i goście 

otrzymali z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. 

Do przedstawionego porządku obrad wniesiono poprawki: 

Wójt Gminy – wnioskował o wycofanie z porządku projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej w Budziejewie gdyż uchwała w tej sprawie 

została już podjęta na wcześniejszej sesji; 

Przewodnicząca Rady poddała wniosek Wójta o wycofanie projektu uchwały wpisanej pod 

poz.19 pod głosowanie. 

Na 14 radnych uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej w 

Budziejewie została wykreślona z porządku obrad. 

Z kolei radny Staroń – Przewodniczący Komisji Inwentaryzacyjnej mienia komunalnego 

zawnioskował o wprowadzenie dodatkowo do porządku obrad Informacji o przystąpieniu do 

kolejnego etapu komunalizacji. 
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Przewodnicząca Rady poddała wniosek radnego o wprowadzenie w/w informacji pod 

głosowanie jednocześnie proponując o wpisanie tego punktu w miejsce wycofanej uchwały tj. 

pod poz.19. 

Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 14 głosach „za” opowiedzieli się za wprowadzeniem do 

porządku obrad w punkcie 19 -  Informacji o przystąpieniu do kolejnego etapu komunalizacji. 

Porządek obrad XXVII sesji Rady Gminy po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przedstawienie porządku obrad XXVII sesji Rady Gminy – możliwość wprowadzenia 

zmian. 
4. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Zapytania sołtysów. 
7. Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
8. Informacja z działalności Przewodniczącej Rady Gminy w okresie  międzysesyjnym. 
9. Informacja z pracy stałych komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rewitalizacji dla Gminy Mieścisko na 

lata 2017-2023. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania dodatków do 

wynagrodzenia zasadniczego, wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw, przyznawania nagród i innych świadczeń wynikających ze 
stosunku pracy nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Mieścisko. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycielom, którym powierzono 
stanowisko kierownicze zatrudnionych w przedszkolu i szkole podstawowej 
prowadzonych przez Gminę Mieścisko oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć pedagogów, logopedów, psychologów realizujących w ramach 
stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym 
obowiązkowym wymiarze godzin. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej im. 
Stefana Czarnieckiego w Mieścisku do załatwiania spraw z zakresu pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów i wydawania w tej sprawie decyzji 
administracyjnych. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2017 rok. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XXIII/175/09 Rady Gminy Mieścisko 

z dnia 30 lipca 2009 r. w sprawie zatwierdzenia „Regulaminu udzielania pomocy 
finansowej w usuwaniu wyrobów zawierających azbest”. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/161/17 Rady Gminy Mieścisko z 
dnia 22 marca 2017 r. w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie i 
restauratorskie przy zabytku – zadanie pn. „Konserwacja i restauracja drewnianego 
polichromowanego stropu kościoła  pw. Św. Michała Archanioła w Mieścisku – 
przęsło pierwsze w nawie głównej”. 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziałów w prawie własności 
zabudowanej działki położonej w Mieścisku. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/201/13 Rady Gminy Mieścisko z 
dnia 10 września 2013 r. w sprawie warunków udzielania oraz wysokości stawek 
procentowych bonifikat od cen sprzedaży lokali mieszkalnych w budynkach 
mieszkalnych stanowiących własność Gminy Mieścisko. 

19. Informacja o przystąpieniu do kolejnego etapu komunalizacji. 
20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokali mieszkalnych nr 1, 2 i 3 

w budynku mieszkalnym nr 24 w Sarbii. 
21. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy 

na II półrocze 2017 r. 
        22.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

        23.  Wolne głosy i wnioski. 

        24.   Zakończenie. 

                  

Adn. 4 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z ostatniej sesji był do wglądu w 

biurze Rady i nikt do niego nie wniósł zastrzeżeń w związku z powyższym zawnioskowała o 

jego przyjęcie bez odczytywania. 

Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 14 głosach „za” przyjęli protokół z ostatniej sesji bez 

odczytywania. 

Adn. 5 – interpelacje i zapytania radnych 

- radny Rodzewicz – „chciałbym się dowiedzieć jak wygląda zabezpieczenie czasu wolnego 

dzieci i młodzieży przez Dom Kultury w Mieścisku w okresie ferii?” 

- radna Oelke -  przypomniała interpelację z ostatniej sesji dot. słupów energetycznych w 

Gołaszewie. Z rozmów z mieszkańcami wynika, że nic się nie dzieje; 

- radny Wojtyszyn: 

1) wnioskował o odnowienie pasów „przejścia dla pieszych”; 

2) w nawiązaniu do zapytania radnego wyjaśnił, że Komisja na temat zajęć w czasie wakacji 

będzie 4 lipca. Jednocześnie poinformował, że już jest półkolonia w Popowie Kościelnym; 

Adn. 6 – zapytania sołtysów 

Sołtysi na sesji nie zgłosili zapytań ponieważ zrobili to podczas spotkania, jakie mieli przed 

sesją. 

W tym punkcie głos zabrał radny powiatowy – P.Tadeusz Synoracki, który poinformował o 

rozstrzygniętym przetargu i podpisaniu z początkiem lipca br. umowy na wykonanie asfaltu na 

drodze do Nieświastowic do drogi 190 na dł.ok.2 km. Planowany termin wykonania robót to 

wrzesień br. 

Adn. 7 
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 Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński przedstawił informację z pracy w okresie 

międzysesyjnej. (Informacja stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu). 

Przed odczytaniem informacji podał do wiadomości następujące komunikaty: 

1) Przed sesją o godz.10.00 odbyło się spotkanie sołtysów na którym został wybrany nowy 

Zarząd Gminnego Koła Stowarzyszenia Sołtysów Województwa Wielkopolskiego w składzie: 

- Prezes – Ludwik Dereziński 
- V-ce Prezes – Marian Witucki 
- Skarbnik – Wojciech Kmieciak 
- Sekretarz – Anita Bagrowska 
- Członek –Iwona Kubicka 

2) poinformował, że OSP Sarbia brało udział w szkoleniu i zawodach strażackich w 

zaprzyjaźnionej gminie Ustronie Morskie, gdzie bardzo dobrze zostali przyjęci przez tamtejszą 

straż; 

3) w ubiegły piątek nasze 2 wsie otrzymały dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego w 

ramach konkursu „Pięknieje Wielkopolska Wieś” organizowanym dla sołectw uczestniczących 

w programie „Wielkopolska Odnowa Wsi”; 

Do przedstawionej przez Wójta informacji z pracy międzysesyjnej zgłosił zapytanie radny 

Rodzewicz: czego dotyczyła sprawa dworu w Budziejewie ? 

Wójt Gminy w odpowiedzi wyjaśnił, że spadkobiercy złożyli wniosek o zwrot lub 

zadośćuczynienie w kwocie 10 mln zł i poprosili o ugodę. Ugoda nie została zawarta. 

Adn. 8 

Przewodnicząca Rady – P.Elżbieta Kapczyńska przedstawiła informację z działalności w 

okresie międzysesyjnym: 

- 2 czerwca br. – udział w podpisaniu listu intencyjnego z Polską Spółką Gazowniczą dotyczący 

współpracy przy gazyfikowaniu gazem ziemnym Gminy Mieścisko; 

- 11 czerwca br. – udział w VII Mieściskich Spotkaniach Śpiewaczych pod patronatem Wójta 

Gminy. Wzięło w nich udział łącznie 11 chórów; 

Adn. 9  

 Przewodniczący stałych komisji Rady Gminy złożyli informacje z pracy w okresie 

międzysesyjnym: 

- radny Wojtyszyn – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych i Samorządu: 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 1 posiedzenie 21 czerwca 2017 r., którego tematem było 

zaopiniowanie materiałów na dzisiejszą sesję. Będąc przy głosie Przewodniczący Komisji 

przedstawił dłuższą informację z posiedzenia o którym wspominał na ostatniej sesji,  którego 

tematem był zapoznanie Komisji z organizacją placówek oświatowych w roku szkolnym 

2017/2018 w obliczu przeprowadzonej reformy oświaty. 
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- radny Kalka – Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska i 

Komunikacji: 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia: 

1) 20 czerwca br. – „Zapoznanie się z informacją Gminnego Komendanta Ochrony 
Przeciwpożarowej”. 
W swojej informacji poinformował, że P.Komendant zapewnił, że jednostki są 
przygotowane do akcji żniwnej. Niepokojącym jest umundurowanie bojowe, które w 
żadnej jednostce nie jest dopuszczone do akcji gaśniczej. P.Marian Bodus zapewnił, że 
co roku chociaż po 6 na każdą jednostkę będzie starał się kupować”. 
Celem wizytacji w terenie było też sprawdzenie czy na samochodach strażackich były 
zabezpieczone tłumice co miało związek z ostatnim wypadkiem nagłośnionym w 
mediach. W wyniku sprawdzenia stwierdzono, że nie wszystkie tłumice były 
zabezpieczone, tylko rzucone; 

1) 21 czerwca br. – wspólne posiedzenie Komisji Rady celem zaopiniowania materiałów 
na dzisiejszą sesję; 
 

- radny Witucki - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja od ostatniej sesji odbyła 1 

posiedzenie, którego tematem było zaopiniowanie materiałów na dzisiejszą sesję; 

- radny Staroń – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 1 posiedzenie, którego tematem było zaopiniowanie 

materiałów na dzisiejszą sesję. 

Adn.10 - Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rewitalizacji dla Gminy Mieścisko 

na lata 2017-2023 

W związku z projektem w/w uchwały Przewodnicząca Rady powitała obecnego na sesji  

P.Łukasz Harat – reprezentanta  firmy EU-Consult Sp. z o.o z Gdańska, która była wykonawcą 

na zlecenie gminy tego Programu. Z kolei oddała głos przedstawicielowi firmy, który pokrótce 

przedstawił cel, założenia i zakres opracowania w/w Programu. Sama rewitalizacja to pewien 

proces zmiany. W tym procesie zwraca się uwagę na problemy społeczne.  

Na terenie gminy Mieścisko jako obszar rewitalizacji wybrano: Mieścisko, Popowo Kościelne i 

Gołaszewo. 

Przedstawiciel firmy przedstawił podstawowe i uzupełniające projekty rewitalizacyjne ujęte w 

Programie na lata 2017-2023. 

Do przedstawiciela firmy zostały zgłoszone następujące zapytania: 

- radny Wojtyszyn – w Programie nie ma nic na temat remontu dróg ? 

- odp.- to jest  bardziej program społeczny a nie infrastrukturalny; 

- radny Staroń – w programie są ujęte wsie a być może inne są bardziej zdegradowane ? 

- odp. Ustawa definiuje, że obszarem zdegradowanym może być tylko 20% powierzchni gminy 

i tylko 30% zamieszkałych mieszkańców gminy. Zostały wytypowane te 3 podobszary: 
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Mieścisko, Popowo Kościelne i Gołaszewo. Ten Program umożliwia staranie się o środki z 

różnych źródeł. 

W związku z wyczerpaniem zapytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 

glosowanie. 

Na 14 radnych obecnych na sesji uchwałą w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi 

Załącznik Nr 5 do protokołu. 

Adn. 11 - Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania dodatków do 

wynagrodzenia zasadniczego, wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw, przyznawania nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku 

pracy nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Mieścisko. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. Projekt 

uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji. W związku z brakiem zapytań 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 14 radnych obecnych na sesji uchwałą w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i 

stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu. 

Adn.  12 - Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycielom, którym powierzono 

stanowisko kierownicze zatrudnionych w przedszkolu i szkole podstawowej prowadzonych 

przez Gminę Mieścisko oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć pedagogów, logopedów, psychologów realizujących w ramach stosunku pracy 

obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze 

godzin. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 14 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i 

stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu. 

 

Adn.13 - Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej im. 

Stefana Czarnieckiego w Mieścisku do załatwiania spraw z zakresu pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym dla uczniów i wydawania w tej sprawie decyzji administracyjnych 

 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 14 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i 

stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady o godzinie 13.10 zarządziła 20-minut przerwy. Po przerwie o godzinie 

13.30 obrady zostały wznowione. 

 

Adn. 14 -Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2017 rok. 
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Skarbnik Gminy – P.Teresa  Samarzewska poinformowała, że do projektu uchwały w sprawie 

zmian w budżecie przedstawionym na wspólnym posiedzeniu Komisji Wójt wnosi 

autopoprawkę w wyniku której zwiększa się dochody i podobnie wydatki o kwotę  43.900 zł. 

Jest jeszcze jedna autopoprawka, która wynikła dzisiaj a związana jest z otrzymanym pismem 

od Wojewody Wielkopolskiego informującym o przyznaniu środków na dożywianie w kwocie 

18.517 zł. 

Przewodnicząca Rady poddaje projekt uchwały pod głosowanie. Na 14 radnych uchwała w 

głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu. 

 

Adn.15 - Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XXIII/175/09 Rady Gminy 

Mieścisko z dnia 30 lipca 2009 r. w sprawie zatwierdzenia „Regulaminu udzielania pomocy 

finansowej w usuwaniu wyrobów zawierających azbest”. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Andrze Banaszyński. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi  Załącznik Nr 10 

do protokołu. 

Adn.16 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/161/17 Rady Gminy 

Mieścisko z dnia 22 marca 2017 r. w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie i 

restauratorskie przy zabytku – zadanie pn. „Konserwacja i restauracja drewnianego 

polichromowanego stropu kościoła  pw. Św. Michała Archanioła w Mieścisku – przęsło 

pierwsze w nawie głównej”. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. Na 14 radnych uchwała w 

głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 11 do protokołu. 

 
Adn. 17 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziałów w prawie 

własności zabudowanej działki położonej w Mieścisku. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 14 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i 

stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu. 

 

Adn.18 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/201/13 Rady Gminy 

Mieścisko z dnia 10 września 2013 r. w sprawie warunków udzielania oraz wysokości 

stawek procentowych bonifikat od cen sprzedaży lokali mieszkalnych w budynkach 

mieszkalnych stanowiących własność Gminy Mieścisko. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 
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Przewodnicząca Rady Gminy podała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 14 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i 

stanowi Załącznik Nr 13 do protokołu. 

 

Adn.19 - Informacja o przystąpieniu do kolejnego etapu komunalizacji. 

Informację o przystąpieniu do kolejnego etapu komunalizacji przedstawił Przewodniczący 

Komisji Inwentaryzacyjnej – P.Kazimierz Staroń. 

(Informacja stanowi Załącznik Nr 14 do protokołu). 

Adn. 20 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokali mieszkalnych nr 1, 

2 i 3 w budynku mieszkalnym nr 24 w Sarbii. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił P.Andrzej Banaszyński – Wójt Gminy. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. Na 14 radnych obecnych na 

sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 15 do 

protokołu. 

 

Adn.21 - Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady 

Gminy na II półrocze 2017 r. 

Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy odczytali projekty planów pracy Komisji na II 

półrocze  2017 r. 

- Radca Prawny – zwróciła uwagę na plan Komisji Przestrzegania Prawa w którym zawarła 

punkt o Komisji wyjazdowej celem zapoznania się z bazą magazynowo- transportową firmy 

REMONDIS odbierającą odpady komunalne z gminy Mieścisko wyjaśniła, że Komisja Rady nie 

ma uprawnień do takich informacji gdyż jest to spółka niezależna od gminy. To ewentualnie 

może być uprawnienie pracownika Urzędu Gminy podległemu Wójtowi. To nie jest baza 

naszej spółki. Można spotkanie  zorganizować w Urzędzie Gminy , natomiast tam nie jeździć. 

Jednocześnie Radca Prawny poprosiła aby wcześniej przed sesją mogła zapoznać się z 

planami pracy celem ich zaopiniowania. 

Innych uwag do projektów planów pracy nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady poddała 

projekt uchwały wraz z wykreśleniem wskazanego punktu w planie pracy Komisji Prawa pod 

głosowanie. 

Na 14 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i 

stanowi Załącznik Nr 16 do protokołu. 

 

Adn. 22 -   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

W związku ze zgłoszonym zapytaniem radnego Rodzewicza o zagospodarowanie czasu 

wolnego dzieci i młodzieży w czasie ferii letnich przez Dom Kultury (Gminna Biblioteka 

Publiczna) odpowiedzi udzielił Dyrektor –P.Jarosław Małecki. 
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W swojej wypowiedzi poinformował, że Biblioteka oddaje do dyspozycji dzieci i młodzieży 

pomieszczenia obiektu. Czynna jest od poniedziałku do piątku w godzinach od 9.00 do 20.00, 

z kolei w sobotę od 9.00 do 14.00.W obiekcie można korzystać z biblioteki, czytelni, TV, 

internetu, stołu do tenisa. Do dyspozycji jest dart, piłkarzyki, urządzenia fitness. Przy Domu 

Kultury jest kort tenisowy. Można brać udział w rajdach rowerowych, zwiedzać izbę tradycji 

oraz muzeum zbiorów Stanisława Pijanowskiego. Jednocześnie P.Dyrektor poinformował, ,że 

od 10 lipca br. do 21 lipca br. w Bibliotece będą półkolonie, których Biblioteka jest 

współorganizatorem wspólnie ze Stowarzyszeniem Pomocy Uczniom im. Jana Pawła II. 

Ponadto w Bibliotece są próby orkiestry i mażoretek którzy przygotowują się na wyjazd w 

sierpniu do Włoch. Biblioteka weszła do projektu „Kino za rogiem”. Koszt całego projektu to 

130 tys.zł. Projekt otrzymał wstępną pozytywną ocenę formalną. 

- radny Rodzewicz korzystając z obecności Dyrektora Biblioteki wspomniał o 

zagospodarowaniu terenu za Domem Kultury gdyż tam nieciekawie wygląda; 

Z kolei do pozostałych zapytań radnych odniósł się Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 

- w sprawie słupów – „będziemy interweniować”; 

- pasy „Przejście dla pieszych” – „w najbliższym czasie będą odświeżone”; 

W związku z wyczerpaniem zapytań i punktów porządku sesji Przewodnicząca Rady 

podziękowała wszystkim uczestnikom i zamknęła XXVII sesję Rady Gminy Mieścisko. 

 

 

     Protokółowała:                                                                      Przewodniczyła sesji:  

 

 

 Inspektor ds. obsługi      Przewodnicząca Rady 

 organów Gminy 

  

                /Wiesława Kujawa/      /Elżbieta Kapczyńska/ 

 

 


